
 

Zápisnica  zo zasadnutia 

VÝBORU   MESTSKEJ ČASTI SEVER TRENČÍN 
uskutočneného dňa 5. októbra 2023 

v priestoroch KS Opatová  
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Garant komisie : Zdena Šavelová  

Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – mestská polícia Trenčín 

   Ing. Hana Múdra – poverená vedením útvaru mobility 

   Ing. Miloš Minárech – referent pre dopravu 

   Lucia Kebísková – zastupujúca garantku komisie 

                 

Program: 

1. Úvod 

2. Informácia k zámeru vybudovať polopodzemné stojiská v Mestskej časti SEVER 

3. Obnova autobusovej linky Opatová Družstvo – JUH a späť 

4. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

5. Nové požiadavky občanov a poslancov 

6. Rôzne, diskusia 

7. Záver 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 

 

1. ÚVOD :  

• Predseda VMČ SEVER Mgr. Miloslav Baco privítal prítomných členov VMČ a ostatných 

prítomných. Zároveň ospravedlnil poslanca JUDr. Smolku, poslankyňu Mgr. Mišákovú a dodal, že 

počas zasadnutia príde poslanec Mgr. Bystrický. Skonštatoval, že výbor je uznášania schopný, 

prítomný boli 4 členovia, za mestskú políciu p. Marousek a garantku zastupovala bývala garantka p. 

Kebísková. Následne prečítal body programu a vyzval prítomných poslancov k doplneniu bodu 

programu.  

• Poslanec Mgr. Petrík oznámil, že bude musieť z rokovania odísť po prvom bode nakoľko je súbežne 

rada školy na Kubranskej ulici a chce sa informovať ako sa Opatovské deti aklimatizovali a ako je to 

aj s tým autobusom, ktorý budú prejednávať. Predseda Mgr. Baco dodal, že tým pádom bude výbor 

po prvom bode neuznášaniaschopný a bude musieť ukončiť výbor ak nepríde 4 poslanec.  

• Predseda p. Baco navrhol doplniť ako nový bod Bezpečnosť prechodu pre chodcov – Žilinská ulica. 

• Predseda následne vyzval prítomných poslancov k hlasovaniu o programe. 

 

Uznesenie 58/10/23: VMČ SEVER schvaľuje program rokovania tak ako bol navrhnutý. 

HLASOVANIE :  

Za : 3 (Baco, Mičega, Matejka) Proti : 0     Zdržal sa : 1 (Petrík) 

Uznesenie bolo schválené.  

Prítomní členovia VMČ SEVER:   

 Predseda výboru 

Mgr. Miloslav Baco 

 Členovia výboru:  

Mgr. Kamil Bystrický  

Mgr. Martin Petrík   

Ing. Miloš Mičega  Ing. Ladislav Matejka 
 

Neprítomní členovia:   

JUDr: Martin Smolka - ospravedlnený 

Mgr. Zuzana Mišáková, DiS.art – 

ospravedlnená 
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2. OBNOVA AUTOBUSOVEJ LINKY OPATOVÁ DRUŽSTVO – JUH A SPÄŤ:  

 

• Na rokovanie sa dostavil poslanec Mgr. Bystrický o 16.12 hod. 

 

Predseda p. Baco sa k tomuto bodu vyjadril, že sa s týmto problémom boria už dlhší čas a túto 

požiadavku už mali za výbor VMČ niekoľko krát. Odpoveď bola vždy stále tá istá a to, že autobus 

sa nemal kde otočiť. Prosil aj útvar mobility, že ak to má na tom padať, že sa nemá kde autobus 

otočiť tak je nápomocný....ak bude pracovné stretnutie rád príde a podá pomocnú ruku, aby tento 

problém vyriešili...doposiaľ sa im to nepodarilo vyriešiť do posledného výboru... minulý týždeň 

zvolal prac. stretnutie v meste kde pozval všetkých poslancov za mestskú časť SEVER kde sa stretli 

so súčasnými vlastníkmi p. Santom a za mestskú časť tam boli poslanci p. Mičega, p. Matejka, p. 

Mišáková, p. Baco a aj zástupkyňa občanov Opatovej p. Závodská.....po veľmi rýchlom stretnutí sa 

dohodli so súčasným vlastníkom a ten vyjadril akúkoľvek podporu a súčinnosť....vypracovali aj 

memorandum o spolupráci a predseda p. Baco poďakoval poslancovi p. Mičegovi, že si dal 

námahu a ho spracoval.... čo sa týka poslancov oni si úlohu splnili a je to už len na vedení mesta a 

útvare mobility, aby bola táto linka obnovená. Poslanec p. Petrík dal slovo p. Minárechovi z útvaru 

mobility, ktorý sa pýtal k akej dohode došlo s p. Santom akým spôsobom zabezpečí otvorenie brány 

na družstvo, na akú dobu ju nechá otvorenú... keď bola zavedená linka tak do určitého času tam 

chodili autobusy a akonáhle ukončilo družstvo pracovný čas tak o 14 tej sa zatvorila brána a už sa 

tam autobus nemohol otáčať, otázka je, že dokedy alebo ako bude zabezpečený prístup na otáčanie 

sa do areálu družstva. Predseda p. Baco k tomu dodal, že tento problém bol ešte za 

predchádzajúceho majiteľa on nebol k tejto myšlienke naklonený...Poslanec p. Mičega dodal, že 

úlohou poslancov nie je rokovať s akýmkoľvek subjektom, my čo sme dohodli je memorandum, 

ktorým sme sa zaviazali a to jedna strana je vlastník a druhá strana poslanci, že budú súčinný pri 

tom, aby sa vyriešil otoč... my sme vytvorili priestor, aby neboli dezinformácie, že vlastník 

nesúhlasí...za akých podmienok to bude otvorené, kedy to už je vec mesta aby to dotiahlo... p. 

Minárech z útvaru mobility dodal, že sa skontaktuje s p. Santom, aby sa stretli a doriešia časy, kedy 

a za akých podmienok, aby sa tam autobusy otáčali... debata pokračovala ďalej ohľadne linky č.4 

plánu dopravnej obslužnosti... Predseda p. Baco sa ešte vyjadril, že ak bude stretnutie na úrade sú 

súčinný a za výbor VMČ Sever sa zúčastnia.  

 

• Z rokovania odišiel poslanec p. Petrík o 16:20 hod. 

 

 

3. BEZPEČNOSŤ PRECHODU PRE CHODCOV – ŽILINSKÁ ULICA:  

 

• Predseda Mgr. Baco udelil slovo k predmetnému bodu občanom, ktorí sa prišli vyjadriť 

k bezpečnosti prechodu pre chodcov. Obyvatelia Žilinskej ulice posledné roky sa z ulice stáva 

bulvár ako sa zmenila doprava a za Opatovou spravil nadjazd.... bývajú v blízkosti prechodu pre 

chodcov - bytovky CAPITIS...bolo to riešené aj s útvarom mobility aj dopravným inžinierom 

a navrhujú to riešiť nakoľko tam vodiči chodia vysokou rýchlosťou...je to jeden z mála prechodov 

z hrádze, navrhujú tam dať taniere, ostrovček...je to kvantum áut... občan ďalej hovoril o tejto 

ulici... p. Múdra z útvaru mobility prišla ukázať situáciu-návrh ako by sa to mohlo vyriešiť 

a obmedziť rýchlosť kde by sa vybudovali ostrovčeky, tanierový ostrovček, spomaľovače.... 

občania nahliadli do tohto návrhu, ktorý im ukazovala p. Múdra dodala, že toto by nemuselo ísť 

ani na ohlášku, ani na stavebné úpravy a má to predbežne odkonzultované s dopravným 

inžinierom a vie si predstaviť, že by ten ostrovček robili z červeno-bielych obrubníkov... občan 

dodal, že každé riešenie je riešenie ako žiadne...Poslanec p. Bystrický sa spýtal či je to kryté 

v rozpočte načo mu p. Múdra odpovedala, že má v rozpočte na dopravné značenie, musela by si 
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to odkonzultovať a dúfa, že by to pokrylo... Poslanec p. Mičega reagoval, že navrhoval jedno 

z riešení meranie rýchlosti (obmedzenie) je asi problém lebo MsP nemerá, nemá tú kompetenciu 

a štátny to merať nebudú. Najrýchlejšie, najlacnejšie a najjednoduchšie navrhované ním riešenie 

pred pár rokmi je plná čiara, nerozumie prečo tam nie je.... 

Poslanec p. Matejka sa vyjadril, že s riešením od p. Múdrej súhlasia, do budúcna by tam aj tak 

dal vyvýšený retardér niektorí tadiaľ prestanú jazdiť naučia sa jazdiť trochu inak... debata ešte 

pokračovala ďalej ohľadne ropočtovaných peňazí nato, poslanec p. Matejka dodal, aby sa 

dorobilo zábradlie k tomu, je to tam nebezpečné pre deti, aby ich to nútilo zosadnúť z kolobežky 

z bicykla.... Predseda p. Baco sa vyjadril, že za výbor mestskej časti navrhujú, aby sa to dostalo 

do stavu kým bude vypracovaná PD, aby sa to zrealizovalo tak ako navrhli. 

Vedúca útvaru mobility p. Múdra poprosila poslancov, aby návrh na projektovú dokumentáciu 

dali oni nakoľko nemá nato moc možností. Poslanec p. Mičega dodal, aby skúsila kontaktovať p. 

Ševčíka či nemajú vypracované niečo čo tam chceli spraviť s p. Hartmannom, či to už nie je 

v nejakom štádiu... Predseda p. Baco navrhol uznesenie, aby sa vyčlenili peniaze v roku 2024 na 

projektovú dokumentáciu na riešenie dopravy na ulici Žilinská. Poslanec p. Matejka sa ešte 

spýtal, či majú dajaký badžet na takéto zábrany, nato mu p. Múdra odpovedala, že má rozpočet 

na zvislé a vodorovné značenie na obnovu keď niečo nové robia ako keď sa rozširuje zóna a na 

takéto veci má nejaký balík peňazí toto môže ísť z toho zvislého vodorovného značenia nevie, ale 

či bude môcť zabezpečiť tieto zábrany ešte tento rok. Poslanec p. Mičega sa vyjadril, že ak bude 

potrebné vyčleniť peniaze na tie zábrany nie je problém na zastupiteľstve spraviť rozpočtové 

opatrenie... Poslanec p. Matejka dodal, že by sa mohli vyriešiť rovno ulice Žilinská a Považská... 

 

 

Uznesenie 59/10/23: VMČ SEVER žiada, aby do budúceho rozpočtu 2024 boli vyčlenené finančné 

prostriedky na PD aj na realizáciu čo sa týka riešenia dopravy na ulici Žilinská. 

HLASOVANIE :  

Za : 4 (Baco, Mičega, Matejka, Bystrický) Proti : 0     Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

Občania sa ešte pýtali na Brigádnicku ulicu p. Múdrej, komunikovali to aj s poslancom Smolkom... 70 

bytov obchádza 4 ulice, či by sa nedalo spraviť z hora od Žilinskej zdvojsmerniť tú cestu po prvú 

križovatku, aby sa ľahšie dostali domov načo p. Múdra odpovedala, že dalo by sa, ale prišli by  

o parkovacie miesta... premeriavala to, ale nie na mieste nevie tam pustiť obojsmernú premávku musel 

by byť zrušený v tej časti odstavný pás....Predseda p. Baco poprosil p. Múdru, aby do najbližšieho 

výboru VMČ Sever pripravila situáciu o koľko parkovacích miest by sa prišlo a ako by sa to dalo riešiť. 

 

 

4. INFORMÁCIA K ZÁMERU VYBUDOVAŤ POLOPODZEMNÉ STOJISKÁ 

V MESTSKEJ  ČASTI  SEVER: 

 

Predseda p. Baco sa vyjadril k vybudovaniu polopodzemných kontajnerov, ktoré sa majú budovať 

v mestskej časti SEVER. p. Čachová z útvaru živ. prostredia ho poprosila, aby podal informáciu na 

výbore kde mesto navrhuje vybudovať tieto 4 stojiská. Väčšina týchto stojísk by mohla ísť na ohlášku 

a podľa tejto informácie by mohli byť zrealizované do konca tohto roka. Stojiská by mali byť 

vybudované na Gen. Viesta 3x, kpt. Nálepku... Poslanec p. Mičega sa spýtal, či Gen. Viestu sú 3  stojiská 

a či to znamená, že sú to tie vo vnútri vnútroblokov... p. Baco odpovedal, že sú 3 a Rázusa je jedno 

a v tých vnútroblokoch.... debata pokračovala ďalej ohľadne návrhov budovania ďalších stojísk 

v lokalite SIHOŤ.... 
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Uznesenie 60/10/23: VMČ SEVER odporúča vybudovať polopodzemné kontajnery v mestskej časti 

SEVER. 

HLASOVANIE :  

Za : 4 (Baco, Mičega, Matejka, Bystrický) Proti : 0     Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

 

5. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A  POSLANCOV Z  MINULÉHO 

OBDOBIA: 

 

• Predseda Mgr. Baco prečítal informáciu od kolegyni poslankyne p. Mišákovej, ktorá sa 

nemohla zúčastniť výboru nakoľko bola chorá, že sa zúčastnila stretnutia čo sa týka obnovenia 

linky č.6 s p. primátorom. Primátor ju ubezpečil, že pokiaľ príde uznesenie výboru mestskej časti 

spraví všetko preto, aby bola táto linka obnovená avšak bude záležať na občanoch či ju budú 

využívať, aby sa nevozil „vzduch“. Predseda potom prešiel z tohto bodu na ďalší bod a to nové 

požiadavky občanov a poslancov a udelil im slovo.  

 

• Ďalšie požiadavky z predchádzajúcich zasadnutí sú zverejnené vo výveskách VMČ SEVER a na 

webovej stránke mesta Trenčín. 

  

 

6. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV: 

 

  Predseda Mgr. Baco udelil slovo prítomným občanom. Na niektoré požiadavky odpovedali 

občanom poslanci na mieste. 

 

• požiadavky občanov: 

 

3359: občianka (aj za iných rodičov): žiada, aby v škôlke na Kubranskej bola zabezpečená výsadba  

listnatých stromov v areály. 

 

3360: občan: preveriť ako dopadla reklamácia k ceste na Hodžovej ulici – vpuste. Je to v záruke, aby 

záruka neprepadla. 

 

3361: občianka + poslanci: školský autobus 4 keď ide zo školy z Kubrej do Opatovej pri Majáku 

nezastavuje (poobedný spoj 14:30). Žiadame, aby bola táto zastávka doplnená do tejto trasy. 

 

3362: občan: požaduje, aby útvar mobility navrhol riešenie ako eliminovať cyklodopravu v podchode 

popod železnicu v Opatovej (napr: doplniť zábrany). Chodia tam aj na koňoch, na kolobežkách ako 

blázni. 

 

• požiadavky poslancov:  

 

3363: Poslanci:  žiadajú do najbližšieho VMČ pripraviť informáciu či by sa dala riešiť obojsmerná 

premávka na ul. Brigádnická. 

 

3364: Poslanci: ulice Hurbanova – Jirásková (X-križovatka) či je v danej lokalite možné vybudovať 

polopodzemné kontajnery ( preveriť stav inžinierskych sietí) ak áno dať do rozpočtu na rok 2024. 
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3365: Poslanci: ulice Smetanova – Nábrežná (T-križovatka) či je možné v danej lokalite vybudovať 

polopodzemné kontajnery (medzi zelenou plochou a športovým areálom) občania sa sťažujú na 

pobehujúce potkany. 

  

3366: poslanec p. Matejka: žiada, aby do ďalšieho výboru mestskej časti bola podaná informácia 

ohľadne ulice Hodžova ako prebiehala reklamácia, kto to preberal, ako sa vyjadrili a v akom to je 

stave. 

 

3367: Predseda p. Baco: Na ulici Potočná 13163 je problém s tlakom vody, prosíme aby mesto 

kontaktovalo TVK a TVK vykonalo kontrolu tlaku vody. Kontaktovať p. Dužekovú tel. 7440549 keď 

pôjdu na obhliadku. 

 

3368: Poslanec p. Matejka: občania sa sťažujú na svetlá na ihrisku Pádivec či by sa nedali stlmiť, 

svietia im do bytov nepomáha ani žalúzie (vysoká svietivosť) - (bytovka PÁDIVEC 2,4,6). 

 

3369: Poslanec p. Mičega: do Opatovskej doliny popri ceste orezať kríky a vyčistiť krajnicu ešte pre 

zimou. 

 

3370: poslanci p. Bystrický a p. Mičega: ulice Smetanova a Hurbanova časté dopravné kolízie, 

žiadajú zvážiť aplikovať všeobecné pravidlo o prednosti vozidla prichádzajúceho z pravej strany.  

 

3371: poslankyňa p. Mišáková:  Prosím o preverenie zodpovedného za stavbu: výkopy prípojok na 

optické káble do jednotlivých rodinných domov na Hodžovej ulici. Výkopy boli na pozemkoch 

zrealizované na jeseň v roku 2022. Mala tam byť zavedená „optika“ – výkonný internet. Výkopy sú 

urobené rok, odvtedy sa nikto neozval. Do dier sa sťahujú potkany, obyvatelia to deratizujú na vlastné 

náklady a zodpovednosť. Časť výkopov sa vplyvov počasia už začína prepadávať. Obyvatelia sa 

nevedia dopátrať, kto je za stavbu zodpovedný. Pôvodne dostali informáciu, že sa to realizuje pre 

Telekom. Následne dostali informáciu, že to pre Telekom realizuje Orange, čo je zrejme veľmi 

zmätočné. Osobne som to preverovala v Telekome, tam vraj o ničom nevedia.  

Prosím stavebný úrad o zistenie, kto je za tieto výkopy – prípojky na optické káble k rodinným domom 

na Hodžovej ulici zodpovedný, aby mohli obyvatelia konať. Veľmi pekne ďakujem aj v mene ľudí 

z Hodžovej ulice za pomoc. 

 

3372: poslankyňa p. Mišáková: Prosím o preverenie možnosti doplnenia pouličného osvetlenia na 

ulici Pod Sokolice. Osvetlenie je umiestnené oproti Domus Petra a jedno svetlo akoby chýbalo 

z dôvodu, že tam, kde vychádza prostredný stĺp, je veľký strom. Tak sa stalo, že pred vchodom č.  Pod 

Sokolice 6673/1A je úplná tma. Prosím o preverenie možnosti doplnenia osvetlenia na danom mieste 

z dôvodu zvýšenia bezpečnosti obyvateľov, ale aj ľudí, ktorí idú do Piano clubu, vracajú sa 

v neskorých nočných hodinách domov a „nevidia si pod nohy.“ 

 

 

7. RÔZNE, DISKUSIA: 

 

Na výbor prišiel občan p. Gonda, ktorý žiada o pomoc pri riešení sťažnosti. Hodžova ulica bola 

rekonštruovaná TVK, mestom prevzatá a je zle vyspádovaná. Kanály sú umiestnené vyššie, 

vytvárajú sa kaluže kde keď chodia autá špliecha voda na bytové domy a zateká voda do pivníc 

z niektorých vchodov sa nedá vyjsť... 2 roky si dopisuje z útvarom mobility prisľúbili, že sa to opraví  

marec/apríl 2023 a nie je tam ani stopa po tom, že by sa tam niečo dialo...Preto chcel požiadať 

poslancov či by sa nato nemohli pozrieť a skúsiť to vyriešiť ako sa prevzala tá cestná vozovka. Týka 

sa to jedného bytového domu, ale tie kanály sú takto umiestnené nad vozovkou celej vozovky. 
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Chodníky sú tam umiestnené tak, že vstupy do bytových domov sa utopili a keď nasneží a naprší tak 

to rovno vteká do vchodov. Kto to preberá a vyrieši.... p. Minárech z útvaru mobility dodal, že 

komunikoval s p. Masárom a mali to zrealizovať, zrekonštruovať....Poslanec p. Mičega dodal, že sa 

to dá spraviť buď žľabom alebo pár obrubníkov dať preč... občan dodal, že tam vznikajú škody 

v pivniciach je vlhkosť vstupné dvere hnijú a po chodníkoch sa nedá chodiť....p. Múdra z mobility 

dodala, že požiadavka na reklamáciu prebehla, ale prečo nedošlo aj k oprave preveria...Poslanec p. 

Matejka sa spýtal či požiadavku na reklamáciu dával útvar mobility a kto nato dáva pozor... p. 

Múdra z mobility ešte dodala, že preveria kde sa stala chyba... debata pokračovala ďalej ohľadne 

spomínanej ulice... 

 

 

8. ZÁVER: 

 

• Mgr. Baco ukončil výbor a poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie VMČ SEVER.  

• Ďalšie rokovanie výboru bude dňa 2. novembra 2023 v Centre pre seniorov na Sihoti.  

 

Čas trvania zasadnutia od 16,00 hod do 17,46 hod.  

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Lucia Kebísková 

V Trenčíne, dňa 05.10.2023 

 

 

 

 

 

Mgr. Miloslav Baco 

Predseda VMČ SEVER 

          


